
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 1.15 

Sted: Klublokalet 

Tid: Mandag den 12. januar kl 19.30 – 21.00 

Tilstede: Robert Doeleman (RD); Gunnar Hallsson (GH); Toke Allentoft (TA); Jette 

Vestergård (JV); Niels Ørnbjerg (NØ); Jørgen Kleisdorff (JK); Poul Bach (PB) 

Referent: NØ 

 

1) Status: 

 

a:  Referat af Bestyrelsesmøde (BM) nr. 10.14 
  
Referatet fra BM nr. 10.14 blev godkendt.  
 

b:  Økonomi  

Regnskabet for 2014 er endnu ikke revideret. Overskuddet i 2014 var på ca. 9.800 
kroner. Balancen er på ca. 591.000 kroner, og egenkapitalen er på ca. 285.000 kroner.  
Birkerød Roklub’s Venner havde i 2014 et overskud på ca. 15.000 kroner. Her står der så 
ca. 118.600 kroner på bankbogen.  
 
GH sender det reviderede regnskab til bestyrelsens medlemmer, så snart det foreligger. 
Det reviderede regnskab lægges endvidere på hjemmesiden i så god tid inden 
generalforsamlingen, som det er muligt. GH medbringer enkelte trykte eksemplarer af 
det reviderede regnskab til uddeling på generalforsamlingen. 
 
GH laver et foreløbigt udkast til budget for 2015 til forelæggelse på 
generalforsamlingen. Dette er identisk med 2014 budgettet, minus udgiften til 
reparation af Alfa. Der foreslås et uændret kontingent. 

 

c: Nyt fra områdeansvarlige  

Intet nyt fra JK og NØ. PB meddeler, at der er indkaldt til bådvedligeholdelse, og at 
denne er igangsat. RD kan fortælle, at der er 12 personer, der har udtrykt ønske om at 
komme på kajak-roskolen i år. Disse vil blive kontaktet, og optagelse på kurset vil så ske 
efter ”først til mølle” betalingsprincippet. Der er kun plads til 8 deltagere på skolen. Der 



er ikke kapacitet til at afholde mere end en roskole på grund af mangel på instruktører. 
JV kan fortælle, at torsdags-formiddags-holdet er fyldt op, efter at der er kommet 3 nye 
ABS deltagere. På onsdags-formiddags-holdet er der enkelte ledige pladser. Behovet for 
at åbne et tirsdags-formiddags-hold nærmer sig. Men også her skal instruktørsiden 
afklares. 
 
 
 

2) Investeringsbehov 2015 (se bilag): 

Kommunen har udbedt sig planen. Vores eksisterende plan for 2015 fastholdes, minus 
de 45.000 kroner til ny in-rigger. TA reviderer planen, og fremsender den til kommunen.  
 
 

3) Reparation/udskiftning af tag (se 2 bilag): 

Det aftales, at TA  kontakter Velux-fonden med udgangspunkt i det foreliggende, mest 

omfattende tilbud (se bilag). Dette danner så udgangspunkt for den nye bestyrelses 

fortsatte arbejde med sagen. 

 

4) Generalforsamling, 4. februar 2015: 

 

a. Indkaldelse (se bilag) 

 

Det foreliggende udkast gennemgås, smårettelser påpeges, og arbejdsopgaverne på 

mødet fordeles. Ole Sten Andersen er villig til at fungere som ordstyrer. Som nævnt 

ovenfor lægges det reviderede regnskab for 2014 på hjemmesiden før 

generalforsamlingen, ligesom der vil blive uddelt enkelte trykte eksemplarer på 

mødet. TA tilretter udkastet til indkaldelsen og sender det til NØ. NØ videresender til 

RB, ledsaget af en følgetekst. 

 

a. Bestyrelsens beretning 

 

TA udarbejder beretningen, og sender den til de øvrige bestyrelsesmedlemmer 

inden generalforsamlingen. Beretningen lægges på hjemmesiden efter 

generalforsamlingen. 

 

 



5)   Eventuelt 

JV: Næste fællesspisning flyttes fra 11.2 til den 25.2. NØ meddeler dette i næste 
nyhedsbrev. JV spørger, om ABS roerne egentligt, som tilfældet er nu, må ro på 
Furesøen om vinteren. NØ lover at følge op. (NB: ifølge aftalen mellem klubben og ABS 
roes der kun på søen i sommerperioden.....) 

RD: Arbejdet med at lave et nyt system til opbevaring af flere kajakker er så småt ved at 

gå igang. Udgangspunktet er en tidligere beslutning i bestyrelsen. RD gør opmærksom 

på, at jorden er skredet lidt ved den ene side af platformen ved broen. JK kigger på det. 

GH: Der er modtaget en anmodning fra en lærer fra Bistrupskolen om kortvarigt lån af 

klubhuset den 20/1 om eftermiddagen. JK følger op. 

 

Niels Ørnbjerg  

14. januar 2015 

 

    

       

  


